
Wielka jest twoja wiara
Jedynie Bóg zna rzeczywisty stan
naszej wiary, jedynie On potrafi
powiedzieć,  czy  jest  to  wiara
słaba czy mocna, żywa czy może
już obumarła. Pan Jezus mówi do
poganki:  Wielka  jest  twoja
wiara.  A  była  to  wiara  w  moc
Chrystusa.  Owa  poganka  swą
natarczywą  prośbą  przekonała
Pana  Jezusa,  że  tylko  On  może
jej pomóc. Wiara tej kobiety wdarła się do samego serca Syna
Bożego. Ludzka reakcja Chrystusa na prośbę poganki nie różniła
się  od  reakcji  innych  Żydów,  którzy  w  taki  sam  sposób
traktowali pogan z okolic Tyru i Sydonu. Prawdziwa wiara albo
jest wiarą w Boga albo nie jest wiarą. Pan Jezus tak wysoko
ocenił wiarę owej kobiety, że jest wielka, ponieważ była to
wiara w Boga prawdziwego. Ludzie dość łatwo przechwalają się
swoją wiarą; że są wierzący, a nawet bardzo wierzący. Ale
ocena naszej wiary należy do Boga. Prawdopodobnie ta ludzka
ocena  stanu  własnej  wiary  nie  zawsze  jest  zbieżna  z  Bożą
oceną. Ludzie chętnie deklarują swoją wiarę, chwalą się tą
wiarą, ale często jest ona bardzo pusta, ani pogłębiona ani
żywa. Pozbawiona codziennej modlitwy, oderwana od sakramentów
świętych i wspólnoty Kościoła.  To nie do nas należy ocena
naszej osobistej wiary, zostawmy tę ocenę Panu Bogu. Na pewno
wymaga to od nas wielkiej pokory. Warto często powtarzać te
słowa jak modlitwę: Panie, wierzę, zaradź memu niedowiarstwu.
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